



Medieninformation

2020 beginnt mit Top Event: LAAX OPEN vom 13.-18. Januar 2020

(LAAX, Schweiz – 16.8.2019) – **2020 steht an. Die neue Dekade wird mit den LAAX OPEN, dem weltweit renommierten Snowboard Event, eröffnet. Vom 13. bis 18. Januar 2020 steht in LAAX, dem dreifach prämierten „World’s Best Freestyle Resort“ in Graubünden, Snowboarden im universellen Mittelpunkt.** Internationale Stars der Branche wie die LAAX OPEN Winner 2019 Chloe Kim und Scotty James sind hautnah zu erleben. Powder und Party gehören genauso zum Kult-Event dazu wie high-end Performances in Pipe und Park. Als sportlicher Höhepunkt gelten bei dem FIS Snowboard World Cup und World Snowboarding Event die Finals im Slopestyle am Freitag, 17.1.2020, und die in der Halfpipe am Samstag, 18.1.2020.

Wer sich mit Surf-Spirit und Freestyle Bewegung schon jetzt auf die LAAX OPEN Woche einstimmen möchte, der sollte sofort anreisen: Denn während diese Tage auf der anderen Erdhalbkugel der FIS Snowboard World Cup in die 2019-2020 Schneesaison startet, herrscht im Alpen Freestyle Resort LAAX beste Sommerlaune und -aktivität. Ob im GALAAXY PARK am Crap Sogn Gion auf 2.252 Metern oder im Tal im rocksresort PARK und in der Freestyle Academy LAAX - rolling'n'riding auf Skateboard, Bike und Co ist angesagt.

Media Information

2020 begins with a top-class event: the LAAX OPEN on 13-18 January 2020

(LAAX, Switzerland – August 16, 2019) – **2020 is coming. The LAAX OPEN, the world-famous snowboarding event, will kick off a new decade. From 13 to 18 January 2020, snowboarding will take centre stage in LAAX, Graubünden, winner of the ‘World’s Best Freestyle Resort’ award on three occasions.** Visitors will be able to see international stars such as 2019 LAAX OPEN winners Chloe Kim and Scotty James in the flesh. The popular event is as much about powder and parties as it is about the top-class performances on the pipe and in the park. The sporting highlights of the FIS Snowboard World Cup and world snowboarding event will be the slopestyle finals on Friday, 17 January 2020, and the halfpipe finals on Saturday, 18 January.

Those looking to get in the mood for the LAAX OPEN week already with some surf spirit and freestyle activity should make their way here now. While the FIS Snowboard World Cup is about to get the 2019-2020 winter season under way in the southern hemisphere, summer is in full swing in the Alps at the freestyle resort LAAX. At GALAAXY PARK on Crap Sogn Gion at an altitude of 2,252 metres, or down in the valley at rockresort PARK and the Freestyle Academy LAAX, it’s all about rolling'n'riding on skateboards, bikes and so on right now.

Event website www.laax.com/open

Destination website laax.com